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رئیس کمیته ملی المپیک:  وزیر ورزش و جوانان ایران: 

امیدوارم در رشته های جدید مدال المپیک کسب کنیم
وزیر ورزش و جوانان ایران گفت: تا کنون فقط چهار رشته برای ایران در المپیک 

مدال گرفته اند، امیدوارم این دوره در رشته های جدید هم کسب مدال کنیم.
مس��عود سلطانی فر در حاشیه مراسم رونمایی از ش��عر و سرود کاروان المپیک ایران گفت: 
المپیک مهم ترین آوردگاه ورزشی جهان است و زبده ترین ورزشکاران هر ۴ سال دور هم جمع 
می شوند. در مورد رویدادهایی مانند مسابقات جهانی و آسیایی، مسیر ورود ورزشکاران راحت 
اس��ت، اما المپیک تفاوت بزرگی دارد چون آوردگاه ورزش��کاران نخبه است و از دو سه سال 

قبل رقابت های گزینشی برگزار می شود.
او ادامه داد: در هر فدراس��یون جهانی تعداد زیادی عضو  وجود دارد که از این همه رش��ته 
تعداد محدودی صاحب س��همیه می شوند و ایران برای المپیک توکیو موفق به کسب سهمیه 
شده اند. خوشبختانه برای المپیک توکیو بیشترین سهمیه را در تاریخ ورزش ایران گرفته ایم، 
تا به امروز ۶۶ سهمیه گرفته ایم که نکته جالب آن این است که ۱۰ سهمیه به نام بانوان است. 
وزیر ورزش ادامه داد: در طول ۱۶ دوره حضور ورزش ایران در المپیک، مجموعه کاروان های 
اعزامی موفق به کس��ب ۱۹ مدال طلا ش��ده اند که فقط چهار مدال طلا آن برای هشت دوره 

حضور المپیکی پیش از انقلاب بوده است.
او گفت: تا کنون مدال های ایران در المپیک توسط چهار رشته کسب شده اند و من امیدوارم   
در توکیو با رشته های جدید مانند والیبال، شمشیربازی و کاراته مدال بگیریم. به سایر رشته ها 
مانند تیراندازی هم امید داریم. با وجود تاخیر یک س��اله المپیک تمام امکانات مهیا شد تا با 

بهترین آمادگی در المپیک توکیو شرکت کنیم.

رئیس فدراسیون  کاراته ایران: 

درحال مکاتبه برای سهمیه چهارم کاراته هستیم
رئیس فدراسیون  کاراته ایران از مکاتبات برای  گرفتن چهارمین سهمیه المپیکی 

این رشته خبر داد.
س��ید حسن طباطبایی رئیس فدراسیون کاراته در حاش��یه مراسم رونمایی از سرود کاروان 
المپیکی ایران، درباره مثبت اعلام شدن تست دوپینگ یکی از ملی پوشان کاراته، توضیح داد: 
از این بابت ناراحت هستیم اما اتفاقی بود که افتاده است، او به دلیل بیماری شخصی مجبور 
ش��ده از این قرص استفاده کند و پزشک  تیم  ملی هم اطلاع نداشت. متاسفانه این  ماده جزو 
مواد ممنوعه بود. رئیس فدراسیون کاراته درباره قطعی بودن رای علیه ملی پوش کاراته ایران 
نیز گفت: هنوز رای نهایی صادر نش��ده است. مدارک  و مس��تندات برای سازمان  بین المللی 
نمونه گیری فرستاده شده است، صحت غیر عمد بودن این  کار تایید شده و غیر عمد بودن آن 
هم اعلام شده است. امیدواریم مشکل پیش آمده برطرف شود. این ورزشکار بنا به معذوراتی 
موضوع استفاده از دارو را به تیم  پزشکی اعلام نکرده است، اما آنچه برای کاراته اهمیت دارد 

این است که سه ورزشکار در حال آماده سازی هستند تا عازم المپیک شوند.
طباطبایی از انجام  مکاتباتی برای اعطای س��همیه به رزیتا علیپور نیز خبر داد و گفت: این 
مکاتبه از طریق کمیته المپیک انجام ش��ده تا او به عنوان نماینده قاره ای در المپیک شرکت 

داشته باشد، فعلا تمام  توان خود را گذاشتیم  تا از سه ظرفیت استفاده کنیم.
او در مورد حواش��ی ایجاد ش��ده از طرف آش��وری نیز گفت: از این حواشی عبور کرده ایم، 

امیدواریم تا در توکیو هیچ حاشیه ای نداشته باشیم.

سرپرست کاروان ایران در المپیک توکیو:

 ملی پوش المپیکی کاراته به احتمال زیادمحروم می شود
سرپرس�ت کاروان ای�ران در المپیک توکی�و گفت: ملی پوش المپیک�ی کاراته به 

احتمال زیاد محروم می شود و امکان جایگزین کردن فردی دیگر وجود ندارد. 
نصرالله سجادی در حاشیه مراسم اختتامیه شعر و ترانه ایران در موردشیوه نامه های حضور 
در بازی های  المپیک بیان کرد: شیوه نامه ها بر این اساس است که ۹۶ ساعت و ۷۲ ساعت 
قبل از پرواز باید تس��ت pcr گرفته ش��ود و همراه کاروان باش��د. همچنین به محض ورود به 
توکیو در فرودگاه تس��ت می گیرند اگر تس��ت کرونای فردی مثبت باش��د، ۱۵ روز قرنطینه 
دارد و ف��رد نمی تواند در مس��ابقات باش��د. ورزش��کاران المپیکی تحت کنت��رل و اردوها در 
قرنطینه هستند. در آخرین جلسه کادر سرپرستی هم تصمیم گرفتیم ۱۰ روز قبل از اعزام از 
ورزش��کاران تست بگیریم. سرپرست کاروان ایران در المپیک توکیو در مورد  محرومیت ملی 
پ��وش المپیکی کاراته ایران به دلیل دوپینگ و اینکه آیا امکان جایگزینی ورزش��کار دیگری 
وجود دارد یا خیر، تصریح کرد: ورزش��کار ما به احتمال زیاد محرومیت دارد و چون س��همیه 
به نام ورزش��کار است بنابراین نمی توانیم فرد دیگری را جایگزین کنیم.  او در مورد احتمال 

افزایش سهمیه های ایران در المپیک توکیو گفت: احتمالا بتوانیم یک سهمیه دیگر بگیریم.

اجرای قوانین جدید IFAB در مسابقات فوتبال ملی 
و باشگاهی

با اعلام AFC تغییرات جدی�د قوانین برد بین المللی فوتبال)IFAB( از ۱۰ مرداد 
۱۴۰۰ در تمامی مسابقات ملی و باشگاهی اجرا خواهد شد.

محمدرضا کس��رایی، مدیر روابط بین الملل این س��ازمان درباره تغییرات قوانین بین المللی 
اظهار کرد: با اعلام کنفدراس��یون فوتبال آسیا از اول آگوست ۲۰۲۱ برابر با ۱۰ مرداد ۱۴۰۰ 
تغییرات جدید در قوانین برد بین المللی)IFAB( در تمامی مسابقات ملی و باشگاهی که زیر 
نظر AFC برگزار می شود لازم الاجراست. او افزود: در تغییرات جدید قوانینی مثل قانون یک 
درباره زمین مسابقه، قانون ۷ درباره زمان مسابقه، قانون ۱۱ درباره آفساید، قانون ۱۲ درباره 
خطا  و س��وء رفتار و .... تغییراتی ایجاد ش��ده است. نکته مهم این که اجرای تغییرات جدید 
در مسابقات مرحله نهایی انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ و هم چنین مسابقات مرحله یک هشتم 

نهایی لیگ قهرمانان آسیا در شهریور اجرایی خواهد شد.

مرتضی اویسی: 

وزارت ورزش از بدنسازی حمایت کند
چهره ش�اخص رشته بدنس�ازی و دارنده ۶ عنوان جهانی خواس�تار توجه بیشتر 
وزارت ورزش به ورزشکاران و پیشکسوتان این رشته شد و گفت: نباید میان رشته 

مهمی چون بدنسازی و سایر رشته ها تا این حد تفاوت باشد.
مرتضی اویس��ی درباره ارزیابی خود از نح��وه برگزاری اولین دوره لیگ پاورلیفتینگ، اظهار 
کرد: با وجودی که ش��اهد برگزاری اولین دوره این رقابت ها بودیم اما س��طح کمی و کیفی 
رقابت ها خوب بود و شاهد رقابت های جذابی میان تیم های مدعی بودیم. در نهایت پس از 
برگزاری مراحل مقدماتی لیگ، مسابقات مرحله نهایی طی ۲ روز میان ۴ تیم هیات کرمانشاه، 
استحکام سازه شانی بابلسر، نیروی زمینی ارتش و ملی حفاری اهواز در سالن ۱۲ هزار نفری 
آزادی برگزار شد که در پایان تیم های ملی حفاری، نیروی زمینی و هیات کرمانشاه به ترتیب 
بر سکوی اول تا سومی لیگ پاورلیفتینگ قرار گرفتند. نایب رییس یازمان لیگ پاورلیفتینگ، 
با تاکید بر کار بسیار خوب فدراسیون بدنسازی در راه اندازی لیگ پاورلیفتینگ، خاطرنشان 
کرد: برگزاری اولین دوره این رقابت ها در شرایط خوبی برگزار شد و قطعا برای دوره های بعد 
نیز بر نقاط قوت این رقابت ها افزوده خواهد شد. برگزاری لیگ قطعا به رشد و شکوفایی این 
رشته و ظهور استعدادها در سراسر کشور منجر می شود و به بحث درآمدزایی ورزشکاران نیز 
که زحمات زیادی را متحمل می شوند تا حدی کمک خواهد کرد. وی با ابراز امیدواری مبنی 
بر اینکه منافع ورزشکاران در رشته سخت و دشواری مثل پاورلیفتینگ مورد توجه جدی قرار 
گیرد، گفت: واقعا ورزش��کاران زحمت زیادی می کشند، آسیب ها را تحمل می کنند و با هر 
سختی ممکن خود را مهیای رقابت ها می کنند، بنابراین توجه ویژه به موضوع درآمد آن ها 
نیز از سویی باعث ایجاد انگیزه بیشتر میان جوانان خواهد شد و از سوی دیگر به رفع مشکلات 
آن ها به عنوان یک ورزشکار حرفه ای تا حد زیادی کمک خواهد کرد. نباید شرایط به شکلی 
باش��د که فقط برخی رش��ته ها از منابع مالی متعدد و قراردادهای کلان برخوردار باش��ند اما 
ورزش��کاران در رش��ته هایی مثل پاورلیفتینگ یا بدنسازی دیده نشوند و توجهی به خواست 
و نیاز آن ها صورت نگیرد. اویس��ی با انتقاد از توجه ناکافی مس��ئولان ورزش به رش��ته های 
بدنسازی، گفت: شاید ورزشکاران ما تا زمانی که در اوج هستند تا حدی مورد توجه قرار گیرند 
و همه دنبالشان باشند اما وقتی آسیب می بینند یا ورزش حرفه ای را کنار می گذارند، هیچ 
کدام از مسئولان حتی سراغشان را هم نمی گیرند. صندوق حمایت از قهرمانان و پیشکسوتان 
و وزارت ورزش باید از ورزشکاران و پیشکسوتان رشته های بدنسازی نیز حمایت جدی تری 
داش��ته باشند. پیشکس��وتان، مربیان و داوران ما سال ها عمرشان را در ورزش گذاشته اند اما 
حتی از داش��تن بیمه نیز محروم هستند. ورزشکاران ما نیز در رشته هایی مثل پاورلیفتینگ 
یا بدنس��ازی هنوز بیمه ندارند و واقعا حفظ انگیزه برای فعالیت حرفه ای در چنین ش��رایطی 

سخت و دشوار است.

رئیس کمیته ملی المپیک درباره مثبت شدن 
تس�ت دوپینگ ورزش�کار المپیکی کشورمان 

توضیحاتی را بیان کرد.
س��ید رض��ا صالحی امی��ری، رئی��س کمیته ملی 
المپیک ایران در حاش��یه مراس��م بیست و سومین 
سالگرد تاسیس رادیو ورزش اظهار داشت: همیشه در 
صحبت های خودم گفته ام که ورزش ایران ۴ ستون 
و پایه اصلی دارد که ارکان آن وزارت ورزش، کمیته 
ملی المپیک، فدراس��یون های ورزش��ی و رس��انه ها 
هستند. بدون رسانه امکان انعکاس صدای ورزش به 
ملت ایران وجود ندارد و به همین دلیل حلقه ارتباط 
جامعه ورزش با ملت، رس��انه ملی است. ما با کمک 

رسانه می توانیم کام ملت را شیرین کنیم.
صالحی امیری افزود: برای مسابقات المپیک توکیو 
ک��ه در پیش اس��ت، با تلاش اصحاب رس��انه، مردم 
در جریان اخبار قرار می گیرند. امیدوارم رس��انه های 
ما در توکیو کام ملت را ش��یرین و قهرمانان کش��ور، 

نمایشی از اخلاق و اقتدار ارائه کنند.
رئیس کمیته ملی المپیک در خصوص زمان دقیقه 
رونمایی از لباس های کاروان ایران در المپیک گفت: 
براس��اس برنامه ریزی انجام ش��ده، چهارشنبه هفته 
آینده مراس��م بدرقه کاروان ایران برگزار خواهد شد 
و در همان مراسم، از لباس کاروان ایران در المپیک 

رونمایی خواهد شد.
او درباره مثبت شدن تس��ت دوپینگ ورزشکاران 
ایرانی گفت: تس��ت یک نف��ر از نمایندگان ایران در 
المپیک مثبت شده است. نفر دوم که تست دوپینگ 
او مثبت ش��ده، س��همیه المپیک ن��دارد. هر روز در 
کمیته ملی المپیک درباره این موضوع جلسه داریم. 
واقعیت این اس��ت که دوپینگ ورزش��کار ما آگاهانه 
نب��ود و این اتفاق به خاط��ر مصرف داروی غیر مجاز 
زیر نظر پزش��ک متخصص رخ داده اس��ت. در تلاش 
هستیم تا س��ازمان جهانی مبارزه با دوپینگ را قانع 

کنیم که دوپینگ ورزش��کار ما س��هوی بوده است. 
آخرین تس��ت دوپینگ ورزش��کار ما برای مسابقات 
قبلی منفی شده بود و این نشان می دهد که قهرمان 
بااخلاق ما هیچ تعمدی برای انجام این کار نداش��ته 

است.
صالح��ی امی��ری گفت: س��همیه المپی��ک به نام 
ورزش��کار اس��ت. ب��ه هم��راه وزارت ورزش ت��لاش 
می کنیم تا از طریق راهکار های حقوقی، فدراس��یون 
جهانی و سازمان جهانی مبارزه با دوپینگ را متقاعد 
کنیم که تعمدی در این زمینه وجود نداش��ته است. 

برای این کار یک وکیل هم استخدام کرده ایم. 
او در خص��وص ج��ذب حامی مالی ب��رای کاروان 
اعزامی ایران به المپیک توکیو گفت: قبل از ش��یوع 
وی��روس کرونا همکاری ما ب��ا ۳ حامی مالی قطعی 
شده بود و با یک حامی مالی دیگر به مرحله امضای 
قرارداد رسیده بودیم، اما پس از شیوع کرونا شرایط 
تغیی��ر کرد و حامیان مالی برای برگزاری مس��ابقات 

و فضای تبلیغات تضمین خواس��تند. ما نتوانس��تیم 
تضمی��ن بدهیم، زیرا نمی دانس��تیم چ��ه اتفاقی رخ 
خواهد داد. ش��یوع کرونا ام��کان توافق و همکاری با 

حامی مالی را از ما گرفت.
رئیس کمیته ملی المپیک درباره اختصاص سالن 
بدنس��ازی به باش��گاه اس��تقلال گفت: این موضوع 
صح��ت ن��دارد. باش��گاه اس��تقلال یا هر باش��گاه یا 
فدراسیونی می تواند از ظرفیت آکادمی ملی المپیک 
به صورت رایگان اس��تفاده کند. همین حالا بسیاری 
از فدراس��یون ها از ظرفیت های آکادمی ملی المپیک 
اس��تفاده می کنند. ما در این زمینه هیچ محدودیتی 
ب��رای قهرمان��ان، باش��گاه ها و فدراس��یون ها قائ��ل 
نیس��تیم. تیم فوتبال اس��تقلال در مجموعه انقلاب 
تمری��ن می کن��د و آن ه��ا درخواس��ت کردند که ۲ 
س��اعت در هفته از امکانات بدنس��ازی این مجموعه 

استفاده کنند.
او در خصوص شرایط احسان حدادی اظهار داشت: 

حدادی قهرمان و یکی از امید های کسب مدال ایران 
است. امیدواریم او دوباره در المپیک بدرخشد.

صالحی امیری در خصوص گلایه های حسن یزدانی 
از بی توجهی مس��ئولان ورزش کش��ور به ش��رایط 
ورزش��کاران گفت: بعید می دان��م او از ما گلایه مند 
باش��د، زی��را می داند که ما چه اقدامات��ی انجام داده 
ایم. من باور نمی کنم که او از ما گلایه مند باشد، زیرا 
به طور مرتب با او در تماس هس��تم و ش��رایطش را 
پیگیری می کنم. در خصوص حمایت از ورزش��کاران 
باید بگویم که کمیت��ه ملی المپیک و وزارت ورزش 
در این زمینه هر کاری در توان داش��تند انجام داده 
ان��د ما کوتاهی نک��رده ایم. م��ا نمی خواهیم قبل از 
المپیک بحث تبلیغاتی داشته باشیم، اما در فروردین 
ماه، ۵۰ درص��د از بودجه فدراس��یون ها را پرداخت 
کردیم و ماهانه مبلغ ۵ میلیون تومان به ورزشکاران 
المپیکی دادیم. این ورزش��کاران از فدراسیون ها نیز 
حق��وق دیگری می گیرند. به ح��دود ۱۰ نفر از آنان 
بورسیه ارزی کمیته ملی المپیک تعلق گرفته است. 
س��ال گذشته حدود ۲ و نیم میلیارد و امسال حدود 
۳ و نی��م میلیارد تومان حمایت مالی از ورزش��کاران 
کردیم. تا جایی که توانس��تیم به ورزش��کاران کمک 

کردیم و در این زمینه کوتاهی صورت نگرفت.
او در خصوص بحث اشتغال قهرمانان ورزش کشور 
گفت: این بحث طبق آیین نامه مصوب دولت صورت 
می پذی��رد و درباره این موضوع بای��د از وزیر ورزش 

سوال کنید.
رئی��س کمیته مل��ی المپیک درباره نشس��تی که 
فروردی��ن ماه امس��ال ب��رای بررس��ی وضعیت تیم 
مل��ی امید با عزیزی خادم داش��ت گفت: تا چند روز 
آینده برای انتخاب سرپرس��ت و س��رمربی تیم امید 
با فدراس��یون فوتب��ال توافقنامه امض��اء می کنیم و 
طی یک نشس��ت خبری در این زمینه اطلاع رسانی 

خواهد شد.

رییس فدراسیون فوتبال؛ گفت: فوتبال ایران 
باید درست ش�ود و در این راه با فردی تعارف و 

شوخی نداریم.
»ش��هاب الدین عزیزی خادم« در نشست با روسای 
کمیت��ه و دپارتمان های فدراس��یون فوتب��ال، اظهار 
داش��ت: اقدامات تحول خواهانه در فوتبال را ش��روع 
کردیم و نباید توقع حل ش��دن یک ش��به مشکلات 
را داشت. در فوتبال کش��ورمان بخش هایی داریم که 
نادی��ده گرفته ش��ده اند و باید اقدام��ات لازم در این 
حوزه ه��ا انجام ش��ود که برنامه ریزی تی��م مدیریت و 
هیات رییس��ه فدراسیون نیز بر آن محور است. انجام 
اقدام��ات مفید در بخش های نادیده گرفته ش��ده، به 
مشروعیت بخش��ی فوتبال کم��ک می کنند. به عنوان 
مثال فیفا با عظمت و گس��تردگی ک��ه در دنیا دارد، 
به حوزه مس��ئولیت های اجتماعی توجه ویژه ای کرده 
اس��ت. این سوال را از خودمان بپرسیم که در بیست، 
سی سال گذشته ما چه کاری در بخش مسوولیت های 
اجتماع��ی انج��ام دادیم. ما در این ح��وزه کار را آغاز 
کردی��م و امیدواریم کار بزرگ��ی در حوزه فرهنگی و 
مسئولیت های اجتماعی با نگاه عادلانه و سخاوتمندانه 
صورت بگیرد. البته مشارکت در این حوزه باید افزایش 

پیدا کند تا خیر دنیا و آخرت را ببریم.
وی ادامه داد: یکی از دلایل برگزاری این جلسه این 
اس��ت که برنامه ها را ارائه کنیم. البته قصد داریم این 
جلس��ات را به صورت ماهانه حتی در استان ها برگزار 
کنی��م تا اگر مش��کلی وجود دارد، هم��ه در کنار هم 
کمک کنیم تا مش��کل حل شود. در بخش اقتصادی 
کاره��ای زیادی مغفول مانده اس��ت. در تلاش��یم تا 

اینگونه مشکلات را با برنامه ریزی درست حل کنیم.
عزیزی خ��ادم افزود: در بخش داوری باید کار از نظر 
دستمزد و کارایی، ظرفیت  سنجی، استانداردسازی و 
بالابردن کیفیت به س��مت و س��ویی برود که مناسب 
باش��د. در بخش فوتس��ال نیز امسال تورنمنت مهمی 
داریم و برنامه ریزی خوبی انجام ش��ده اس��ت. البته از 
دورنمای موضوع توسعه  فوتبال در همین کوتاه مدت 
نیز دور نشویم و از همین الان باید برنامه ریزی خوبی 
برای آینده انجام ش��ود و البته برنامه هایی که قابلیت 

ارزش گذاری داشته باشد، به مرحله اجرا برسد.
وی ادامه داد: حوزه اس��تان ها اهمیت بسیاری برای 
ما دارد و در چند هفته آینده هم جلسه ای در یکی از 
استان ها برگزار خواهیم کرد تا نگاه فدراسیون مبتنی 
بر عدالت را در استان ها که بازوهای اصلی ما در کشور 

هستند به درستی اجرا کنیم.

"فوتبال در ش��رایط س��ختی قرار گرفته بود و خطر 
از دس��ت دادن ج��ام جهانی وجود داش��ت". رییس 
فدراسیون فوتبال با اشاره به این موضوع تصریح کرد: 
فوتب��ال اعتبارش را در میان جامعه و اهالی فوتبال از 
دست داده بود. شما بهتر از من در جریان هستید، اما 
به اذن خدا و مقربین درگاهش و هماهنگی خوبی که 
در فدراس��یون و تیم ملی ایجاد شده است، این خطر 
را پش��ت سر گذاشتیم. اکنون امیدواریم فدراسیون را 
به س��مت تجاری شدن ببریم. به این منظور در حوزه 
دیجیتال مارکتینگ برنامه ریزی خوبی انجام دادیم و 
یک کمیته کاملا تخصصی از بهترین های ایران تشکیل 
دادی��م که کار خودش��ان را از هفته آتی آغاز خواهند 
کرد تا در این حوزه به سرعت ورود کنیم. در خصوص 
لیگ نیز بر کمیته مسابقات نظارت خواهیم کرد و در 
هیات رییس��ه هم مواردی مربوط به برگزاری مناسب 

مسابقات مانند موضوع VAR را مطرح کردیم.
رییس فدراس��یون فوتبال تاکید کرد: به طور کلی 
هیچک��س از ن��گاه نظارتی ما در ام��ان نخواهد بود و 
تعارف��ی هم با کس��ی نداریم. همه عزیزان دوس��تان 
م��ا خواهند بود و امیدوارم در آینده نگاه دوس��تی ما 
تنها بر اس��اس کار باشد. کار با کیفیت، لازمه دوستی 
ما خواه��د بود. نگاه ما به اس��تفاده از نیروها، فارغ از 
مباحث انتخاباتی فدراسیون بوده است. نگاه من بلند 
مدت ب��ه جهت ایجاد تحول اس��ت. تحول در تمامی 
مسائل پیش رویمان مد نظر است. وی ادامه داد: بخش 
بانوان که به فراموشی سپرده شده بود را احیا کردیم. 
فدراسیون کاملا تغییر راهبرد داده که این مسئله جز 
تلاش هیات رییس��ه نبوده است. امروز شاهدیم همه 
تیم ها در بخش های مختلف مشغول به کار هستند و 
انشاله در چهار سال آینده بتوانیم ثمره کارهایمان را 
ببینیم. در تلاش��یم فوتبال بانوان هم مانند آقایان به 
س��مت تجاری شدن برود. اگر فوتبال در حوزه بانوان 
در دل خانواده ورود کند، قطعا اولین جایی که منتفع 

می شود بدون شک خانواده فوتبال است.

رییس فدراس�یون پزشکی ورزشی اعلام کرد 
که یک مرتبه دیگر قبل از اعزام ورزشکاران به 
المپیک از آن ها تست دوپینگ گرفته می شود 
و در صورت منفی بودن نمونه مربوطه، به توکیو 
خواهن�د رف�ت. وی همچنین در م�ورد آخرین 
وضعیت احسان حدادی بیان کرد که حضور این 

ورزشکار در المپیک قطعی است.
غلامرضا نوروزی در رابطه با مثبت ش��دن دوپینگ 
دو رزم��ی کار ایرانی که یکی از آن ها دارای ش��انس 
بالای کس��ب مدال در المپیک توکیو بود، اظهار کرد: 
این ورزشکاران سرمایه ملی هستند و وظیفه ما دفاع 
از آن هاست، یکی از این ورزشکاران المپیکی بوده و با 
توجه به اینکه ماده خاص مصرف کرده هر نوع حکمی 
را م��ی توان در ای��ن رابطه متصور ش��د و این امکان 
دارد که حکم ۲۰ ماهه صادر شده با توجه به اعتراض 

صورت گرفته در رابطه با وی کمتر شود.
وی ادامه داد: در مورد رش��ته تکوان��دو باید عنوان 
ک��رد که موضوع المپیک مطرح نیس��ت و تیم بانوان 
به صورت نمایش��ی شرکت می کند و کسب مدال آن 
مهم نیست، اما مساله وی نیز در دست بررسی است و 
صدور حکم در دست ایران است، ما همه جوانب را در 

نظر می گیریم و پس از آن حکم می  دهیم.
رییس فدراسیون پزشکی ورزشی درباره اینکه کمتر 
از ی��ک ماه ب��ه المپیک زمان مانده، ۲ ورزش��کار هم 
دوپینگ کرده اند و چه کسی باید در این زمینه نظارت 
کند، اگر سایر ورزشکاران هم مرتکب دوپینگ شوند 
چه کسی باید پاسخگو باشد، تصریح کرد: ورزشکار هر 
لحظه می  تواند از دارو اس��تفاده کند اما برخی داروها 
مثل اس��تروئیدها حدود پنج تا شش ماه در خون می 
 مانند و برخی دیگر ممکن است تا چند ساعت از بدن 
دفع شوند و ورزشکار نیز ۲۴ ساعته در اختیار ما قرار 
ندارد، اما در مورد ورزشکاران المپیکی و پاراالمپیکی 
علاوه بر آموزش، در فضای مجازی، به صورت گروهی 

و انفرادی مسائل را رصد می کنیم.

ن��وروزی با بی��ان اینکه تا پیش از آغ��از المپیک از 
همه ورزشکاران مجددا تست دوپینگ گرفته می شود، 
گفت: تا المپیک یک بار دیگر تست می گیریم، اگرچه 
مثبت شدن نمونه ضرر محسوب می شود اما اگر تست 
نگیریم ممکن اس��ت این نمونه ه��ا در المپیک مثبت 
شوند. ما نه در المپیک و نه بازی های آسیایی به خاطر 
فعالیت هایی که داش��تیم هیچ نمونه مثبتی نداش��ته 
 ایم، بنابراین در فاصله تا المپیک از ورزشکاران تست 
می  گیریم و در صورت منفی ش��دن تس��ت دوپینگ 

ورزشکاران، به المپیک اعزام خواهند شد.
وی درب��اره اقدامات صورت گرفته برای ورزش��کاران 
المپیکی، خاطرنش��ان کرد: واکسیناس��یون ورزشکاران 
المپیک��ی و پارالمپیک��ی ت��ا ۲ روز قبل تکمیل ش��د. 
آموزش  ها، نمونه  گیری تست دوپینگ و پایش سلامت 
ورزش��کاران که روزانه و هفتگی انجام می ش��ود از دیگر 
اقداماتی اس��ت که انجام شده و می  شود و تا این لحظه 
ب��ه جز مجتبی عابدین��ی، آرمین هادی پور و احس��ان 
حدادی مشکل دیگری نداش��تیم و این ورزشکاران زیر 
نظر همکاران ما هستند و فعالیت های توانبخشی آن ها 
در حال پیشبرد است. رییس فدراسیون پزشکی ورزشی 
درباره همکاری با ۲ آزمایش��گاه کل��ن و قطر، گفت: در 
ی��ک مقطع زمانی برای انتقال پول به آزمایش��گاه کلن 
آلمان مشکل داشتیم و نمی  توانستیم به خاطر تحریم 
پول واریز کنیم، آن ها نیز تهدید می کردند اگر هزینه ها 
را ندهی��د ج��واب آزمایش را نمی  دهی��م و نمونه ها را 
تحویل نمی گیرد و به همین دلیل تصمیم گرفته ش��د 
با آزمایش��گاه قطر هم تفاهمنامه امضا شود و در نهایت 
نمونه های خود را به آزمایشگاه قطر یا کلن می فرستیم. 
نوروزی درباره اینکه آیا بدهی به آزمایش��گاه  ها تسویه 
ش��ده، عنوان کرد: ما بدهی داریم اما به روز ش��ده است 
هرچند اینگونه نیس��ت که چهار تا پنج مرحله بدهکار 
باشیم و بدهی ما برای یک مرحله قبل است که به مرور 
پرداخت می  شود. وی در ارتباط با پاسپورت بیولوژیک 
و اینکه گفته ش��ده بود آزمایشگاهی در ایران این برنامه 
را اجرایی خواهد کرد، گفت: آزمایشگاه مربوطه برای ۱۹ 
سال قبل است و برخی از وسایل از مد افتاده و به همین 
دلیل فعال کردن آزمایش��گاه هزینه زیادی دارد، از طرفی 
داشتن آزمایشگاه دردسرهای خاص خود را دارد، همان طور 
که برخی کشورها مانند تایلند و برخی کشورهای آسیا و به 
ویژه روسیه با مشکلاتی روبرو شدند که این مساله از عوارض 
آزمایشگاه داشتن است، بنابراین تصمیم گرفتیم برخی از این 
دس��تگاه ها را به روز کرده و بتوانیم پاسپورت بیولوژیک و 

برخی آزمایش های مکمل را انجام دهیم.

معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش و جوانان 
در مورد مشکلات مدیریتی باش�گاه استقلال توضیحاتی را بیان 

کرد.
عبدالحمی��د احمدی معاون فرهنگی و توس��عه ورزش همگانی وزارت 
ورزش و جوانان در حاش��یه مراسم سالگرد تاس��یس رادیو ورزش گفت: 
۲۳ سالگی رادیو ورزش را به تمامی افرادی که در این رادیو ایفای نقش 
می کنند، تبریک می گویم. در گذشته این افتخار نصیب من شده بود که 
در رادیو ورزش حضور داشته باشم. رسانه در توسعه ورزش نقش موثری 
دارد. باید بتوانیم مردم را به ورزش کردن دعوت کنیم. یکی از چالش های 
امروز جامعه ما، کم تحرکی است و یکی از نقش های مهم رسانه، می تواند 
آگاهی بخش��ی باش��د. می توانیم از ظرفیت رس��انه برای توجه مردم به 
ورزش، کمک بگیریم. مردم علاقه  دارند رویداد های ورزش��ی )مس��ابقات 
فوتب��ال داخلی و خارجی( را دنبال کنند. توس��عه ورزش بدون رس��انه، 

امکان پذیر نیست. یکی از ارکان کمی و کیفی ورزش، رسانه است.
او در خصوص ورزش��کاران دوپینگی اظهار کرد: این موضوع مربوط به 
فدراس��یون پزشکی ورزشی است و مس��ئولان این فدراسیون باید درباره 
دوپینگ توضیح دهند. س��وختن با نسوختن سهمیه المپیک، بستگی به 
حکمی دارد که صادر می شود. تلاش می کنیم که حکم را سبک تر کنیم، 

اما با توجه به زمان اندکی که تا المپیک داریم، بعید می دانم که در کاراته 
بتوانیم این سهمیه را به دست بیاوریم.

خصوص سازی استقلال و پرسپولیس، در حال نهایی شدن است
حمیدی در مورد بحث خصوص سازی ۲ باشگاه استقلال و پرسپولیس 
گفت: قطعا این کار از طرف وزارت ورزش و جوانان تمام شده است. همه 
اقدامات در این زمینه در حال نهایی ش��دن است. اصل خصوصی سازی 

بر عهده وزارت اقتصاد و سازمان خصوصی سازی است. امیدوارم این کار 
هر چه سریع تر انجام شود.

او در مورد تجمع امروز هواداران اس��تقلال مقابل ساختمان قوه قضایی 
گفت: مس��ئله هیئت مدیره باشگاه استقلال، باید در جمع اعضای هیئت 
مدیره این باش��گاه، حل و فصل ش��ود. چالش هایی وجود داشت. وزارت 
ورزش به مش��کلات اس��تقلال ورود کرد. ناهماهنگی بین اعضای هیئت 
مدیره استقلال وجود داشت. هفته قبل، وزارت ورزش برای رفع مشکلات 
تیم فوتبال استقلال، اعضای جدید هیئت مدیره این تیم را منصوب کرد. 
امیدوارم با این ترمیمی که صورت گرفته، آرامش به اس��تقلال بازگردد و 
هواداران این تیم، به آینده خوش��بین باشند. ان شاالله مشکلات استقلال 

حل خواهد شد و جای نگرانی وجود ندارد.
او در م��ورد اینکه آیا مددی در اس��تقلال می ماند یا خیر تصریح کرد: 
این موضوع، بیش از اندازه بزرگ نش��ان داده می ش��ود. موضوع رفتن یا 
ماندن مددی )مدیر عامل اس��تقلال( روی س��کوهای هواداری مشخص 
نمی ش��ود. موضوع رسول پناه و مددی، با یکدیگر متفاوت است. دغدغه 
ای که هواداران استقلال نسبت به ایجاد آرامش در باشگاه استقلال دارند، 
همان دغدغه وزارت ورزش است. برخی از دوستان بعد از اینکه از باشگاه 

استقلال خارج شدند، کم لطفی کردند.

معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش و جوانان: 
توسعه ورزش بدون رسانه امکان پذیر نیست

ورزشکار ما تعمدی برای دوپینگ نداشته است

رییس فدراسیون فوتبال: رییس فدراسیون پزشکی ورزشی اعلام کرد:

فوتبال ایران باید درست شود؛ با فردی تعارف نداریماحسان حدادی قطعا به المپیک می رود


